
Un polític de l'esport 
AMADEU CASTELLANOS 

Un polític de l'esport i un gran treballa-

dor. Conseller-Delegat d'Esports de l'Ajun-

tament de Granollers. El 8 de Maig del 82 

es va fer càrrec de la sub-comissió, alesho-

res, d'esports. Fa un any de tasca duta a 

terme ha estat considerable i aplaudida pels 

aimants de l'esport. 

— Quines són les coses que més b o n record 

en guardes de l ' any de regidor d 'espor ts?, 

— De mo l tes . Per exemp le la Cursa de Bic i -

cletes per t o t Grano l le rs ; els t r i o m f s de 

l ' equ ip de bàsquet , encara que no sigui un 

fe t de l ' A j u n t a m e n t però s í que li h e m do-

nat s u p o r t ; la N i t Del Sopar , em d o n à una 

de les alegries més grans i es va demos t ra r 

que t o t a la gent de l ' espor t , d e i x a n t de 

banda la p o l í t i c a de p a r t i t , s'hi adher ia . 

— Quins han estat els esdeveniments més 

i m p o r t a n t s de l 'espor t d u r a n t l ' any que has 

estat reg idor?. 

— Crec que n i ha hagut m o l t s , c o m per 
exemp le que el f e t que el bàsquet assolís el 
tercer l loc ; els grans èx i ts de la Mer i t xe l l 
Pagès; nois de l 'a t le t i sme han aconsegui t 
t r i o m f s nacionals; en Fraguas, en la G i m -
nàstica i una cosa que m ' h a f e t m o l t a i l · lu-
sió, perquè és a q u í a o n s'ha de p o t e n c i a r , 
és el t r i o m f de l ' equ ip de cadets de Baíon-
m a n o de l 'Escola M u n i c i p a l de Treba l l clas-
si f icant-se per la f i na l dels Campiona ts 
d 'Espanya . 

— U n f e t concre t de la teva ac tuac ió ha es-

ta t l ' impu ls que has d o n a t als Jocs Escolars. 

— A q u e s t any ha estat un any m o l t impor -

t a n t . Hi ha hagut una gran par t i c ipac ió i es-

pero que alguns dels equips de la nostra zo-

na j u g u i n la fase f i n a l de Cata lunya. Des de 

fa f o r ç a d 'anys n o t e n i a m tants d 'equ ips 

que es classif iquessin c o m enguany . 

— Una i l . lusio teva han estat les instal· la-
cions. H o has aconsseguit t o t al lò que vo-
lies?. 

— T u saps que a C O M A R C A D E P O R T I V A 

vaig fer unes declaracions en les que e m 

c o m p r o m e t i a a cons t ru i r dues pistes polies-

por t ives , un c a m p de f u t b o l i un pave l ló al 

Barr i Congost . He t i n g u t mo l tes d i f i c u l t a t s , 

no en el pla e c o n ò m i c sinó en la c o m p r a 

dels te r reyns . A can Bassa s'ha inaugura t les 

dues pistes. A l Barr i Congost hi hagué 

mo l t s p rob lemes en la c o m p r a dels te r re-
nys. Del p r i m e r te r reny ens en demanaven 
qu inze m i l i ons de pessetes cosa que sabiem 
que n o els valia. F i n a l m e n t es va arr ibar a 
un acord a m b un p r o p i e t a r i a q u i se li c o m -
prà uns te r renys per 8 m i l i o n s que es paga-
ren, tres m i l i o n s al c o m p t a t i c inc a m b re-
buts que era el deute que ten ia a m b l ' A j u n -
t a m e n t . El 18 d 'ab r i l s 'aprovà el p ro jec te i 
enel p r ò x i m plé, si g u a n y e m els social istes, 
s 'aprovarà la c o n s t r u c c i ó i ad jud icac ió . 

En q u a n t el c a m p de f u t b o l hi ha hagut 

mo l t s p rob lemes , perquè el l loc prev is t eren 

te r renys de l ' U m b e r t . Va ig in ten ta r c o m -

prar uns ter renys una mica més a m u n t però 

en demanàven 2 8 m i l i ons . Preu que no va-

l ien car segons els impostos val ien p o c , pe-
rò per a vendre val ien el dob le .Sor tosamen t 
L ' I n s t i t u t Català del Sol ha c o m p r a t t o t a la 
p r o p i e t a t de te r renys i àdhuc la fàbr ica de 
l ' u m b e r t . Espero que abans de les eleccions 
m ' a r r i b i l 'avís de poder començar el camp 
de f u t b o l . I una darrera ob ra el Gimnàs de 
les pistes d 'a t le t i sme que gairabé ja està 
acabat. 

— Una nove ta t en el c a m p de l 'espor t son 
les pr imeres jo rnades de med ic ina i espor t . 
Qué en penses?. 

— Són f r u i t d ' u n equ ip de t reba l l ent re el 
consel ler d ' espo r t , to ts els membres del 
Pa t rona t i el Dr .Balcel ls , D i rec to r del Cen-
t re de medic ina Espor t iva . S ign i f i quen m o l t 
perque la pràct ica espor t iva ha d 'estar con-
t ro lada per unes persones que t i n g u i n els 
su f ic ients c o n e i x e m e n t s mèdics. 

— A m a d e u , el d ia 8 de maig que els h i de-

manes als esport istes de Granol lers?. 

— D e m a n a r i a que deixessin de banda la po-

l í t i ca i que cons ideren que la tasca de 

l ' A m a d e u Castel lanos ha estat pos i t i va , no 

votessin només a ta p o l í t i c a i votessin a 

l ' A m a d e u Castel lanos. I si se li vo l donar un 

caire p o l í t i c vo tar a l ' A m a d e u Castellanos 

es votar al PSC. 

Un home sincer, entregat a la seva feina, 

amb una il,lusió per continuar dedicant-hi 

bores i hores. No necessita panegírics. Ho-

mes com l'Amadeu necessita ei nostre es-

port. 

Joan Sala i V i l a 
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